
Motion 1: Vinterskytte 

Jag tycker vi ska fortsätta skjuta krut utomhus hela året, inte lägga ner verksamheten under 
ett visst antal månader bara för att kalendern visar ett specifikt datum. Det är ju till sist 
temperaturen som avgör, som det är idag har vi ibland en månad kvar med bra väder men 
inget ledarlett skytte. Nu har vi dessutom alla förutsättningar att hålla oss varma hela året. 

Jag tycker därför att vi ska ha kvar platserna för vinterskytte permanent, inte plocka ner inför 
den "varma" säsongen. Det är inga problem att ha båsen som vi har idag, även på 
sommaren. Angående värmen tycker jag att klubben ska ta ut den faktiska kostnaden, inte 
20:- per person och timme, för det är inte vad värmen kostar. I dagsläget kostar det mer att 
vara fler som skjuter, när skyttarna istället skulle kunna dela på kostnaden. Vill vi ha in 
pengar till klubben finns det andra sätt, se motion 2. 

 

Stefan Lindquist 

Styrelsens motivation: 

Det är idag svårt att få skjutledare till dom skjuttillfällen vi redan har, dessutom så måste det 
tas hänsyn till väder och om skjutvallen är frusen. Detta är en säkerhetsrisk. 

Däremot kan man ha skjuttillfällen som organiseras via Supertext när det är lämpligt att 
skjuta. 

Styrelsen kan inte ha koll på spot priset på el, det är en liten del användare som nyttjar 
vinterskyttet och det har varit en hel del kostnader att iordningställa dessa skjutplatser. 
Därför ser styrelsen att det är rimligt att dom som nyttjar detta bär en del av kostnaden, och 
dom som inte använder vinterskyttet inte blir drabbade. 

Att ha vinterbåsen uppe året om förstår inte styrelsen nyttan med och det tar ca 30-60min 
att plocka ner dom.. Dessutom när vi har tävlingar krets eller ev. nationella tävlingar kan 
dom inte vara uppe. Dessutom så tar dom 6 platser för duellstället som vi använder. 

 

Styrelsen yrkar : avslag. 


